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Kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Brüsszeli ingatlanbérlés” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i
Göncz Kinga külügyminiszter asszonyhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A 2011-es EU-elnökség miatt megnöveked ő kötelezettségeink, valamint a brüsszeli Állandó
Képviselet épületének jelenlegi túlterheltsége miatt fontos volna a jelenlegi és jöv őbeni
brüsszeli ingatlanigények kielégítése, hosszú távú és költségbarát rendezése . Az év elején a
minisztérium még ingatlanvásárlást tervezett Brüsszelben, jelenleg viszont, ahogy azt Feksz í
Márta államtitkár asszonytól megtudhattam, a tárca már ingatlanbérlésben gondolkodik .

A többéves bérleti időtartam alatt, a költséges biztonsági át- és visszaalakításokat és a
jelenlegi roppant magas bérleti díjakat figyelembe véve, ezt a döntést nem látom ésszerűnek,
hiszen az AK I jelenleg is túlzsúfolt, a kiutazó diplomaták szálláselhelyezése költséges . Tehát
a bérlet hosszútávon nem jelent megoldást erre a problémára .

Ezért tisztelettel kérdezem :

Miért gondolkodik a minisztérium ingatlan-bérlésben ?
Készítettek-e előzetes költségkalkulációt arról, mennyibe fog kerülni egy, a kiutaz ó
szakértőink elhelyezését biztosító épület bérleti díja, a járulékos költségekkel (úgymint a
megfelelő biztonsági berendezések és átalakítások) együtt az elnökség alatt? Mekkora ez a z
összeg?
Ön szerint nem lenne-e kifizetődőbb a bérlés helyett egy többfunkciós ingatlan vásárlása, akár
részletfizetéses konstrukcióban is ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . április 8 .

Dr. Gruber Attila
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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